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 Świat potrzebuje Ewangelii! Szczególnie dziś, w trudnych czasach. Potrzebuje także ludzi,
którzy będą ją przekazywać. Ludzi radosnych, chętnych do działania i autentycznych. Takich,
którzy będą wlewać w serca innych wiarę, nadzieję i miłość. 
    Głoszenie Ewangelii – to misja każdego. Wszyscy jesteśmy powołani do tego, by być
misjonarzami w swoich środowiskach. Krańce ziemi są w naszych sercach, domach i miejscach
pracy. Powinniśmy być tymi, którzy opowiadają o Panu Bogu i w ten sposób stają się
misjonarzami Pana Jezusa. 
    Głosić Ewangelię zobowiązujemy się podczas przyjęcia sakramentu bierzmowania. †    Obo
wiązek ten wynika również z przynależności do Kościoła, którą otrzymujemy podczas
sakramentu chrztu. Ten, kto spotkał Jezusa nie może Go nie głosić i jeśli rzeczywiście
doświadczył on miłości Boga, który go zbawia, nie potrzebuje wiele czasu, by się zastanawiać.
Każdy chrześcijanin jest misjonarzem w takiej mierze, w jakiej spotkał się z miłością Boga w
Chrystusie Jezusie. 
    Bądźmy pomocnikami Pana Boga! Nieśmy Jego orędzie na wszystkie krańce ziemi, ofiarujmy
innym Chrystusa i pomagajmy Mu zbawiać świat – to jest nasze największe i najważniejsze
zadanie. Bądźmy zawsze gotowi, by nieść innym miłość Jezusa!
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